
zápis č. 8

Zápis z jednání Školské rady Pražské konzervatoře 27. 6. 2017

Přítomni: K. Dolejšová, R. Kvapil, R. Mlejnek, M. Keller, A. Habermann; jako host P. Trojan

- opět stručně diskutována problematika konkurzů o absolvování s orchestrem a možností zvýšení 
omezené objektivity

- propagace koncertů – zvážit možnost propagace v angličtině (nejprve formou měsíčních přehledů, 
jak již bylo pilotně vyzkoušeno) a zapojení sociálních sítí; možná spolupráce s výukou hudebního 
managementu apod.?

- cvičení ve 3. a 4. patře – postupné dovybavení digitálními klavíry

- Studentský parlament – další setkání předběžně v říjnu

- možnost půjčování skládacích notových pultů ve vrátnici (Rejdiště)? - realizovat podobně jako v 
Pálffyovském paláci?

- ředitel informoval o stavebních úpravách Pálffyovského paláce

- školská rada schválila aktualizované znění školního řádu

Zapsal R. Mlejnek


